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Abstract (en)
The invention relates to a folder of a rotary printing machine, in which a first transport unit (7) and a second transport unit (8) are assigned to one
another in such a manner that the folded copies (5) leaving the first transport unit (7) at high speed (V) pass directly into the second transport unit
(8) and are braked to a low speed (v) by a deceleration device (9) of at least one gripping element (15). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei der Erfindung handelt es sich um einen Falzapparat einer Rotationsdruckmaschine, bei dem eine erste Transporteinheit (7) und eine zweite
Transporteinheit (8) einander so zugeordnet sind, daß die die erste Transporteinheit (7) mit hoher Geschwindigkeit (V) verlassenden Falzexemplare
(5) direkt in die zweite Transporteinheit (8) gelangen und durch eine Verlangsamungseinrichtung (9) von mindestens einem Greifelement (15) auf
eine niedrige Geschwindigkeit (v) abgebremst werden. <IMAGE>
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